نموذج رقم (3-2-ا) Form No. (3-2-1)



To: Jordan Securities Commission Amman Stock Exchange Date: 28/06/2018

Subject: The Resolutions Of The Extraordinary General Assembly Meeting

The General Assembly of the Holy Land Insurance Company Limited held extraordinary meeting Thursday, on 28/06/2018, in the meeting room located on the 5th floor of the main building of the company with the attendance percentage of (%84.64). The General Assembly approved the extinguishing of part of the accumulated losses on the company As at 31/12/2017 amounting to JD (1262660) (one million two hundred and sixty two thousand six hundred and sixty Jordan dinars only) from the amounts accumulated in the compulsory reserve accounts and voluntary accounts as detailed in the financial statements for the year ended 31/12/2017 As follows:

Compulsory reserve: 743,751 Jordan dinars

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان التاريخ: ۲۰۱۸/۰۱/۲۸

الموضوع: نتائج اجتماع الهيئة العامة غير العادي

عقدت الهيئة العامة لشركة الاراضي المقدسة للتأمين المساهمة العامة المحدودة يوم الخميس الموافق ٢٠١٨/٠٦/٢٨ اجتماع غير عادي وذلك في قاعة الاجتماعات الكائنة بالطابق الخامس من المينى الرئيسي للشركة وبنسبة حضور (٨٤.٦٤ %)، حيث وافقت الهيئة العامة على أطفاء جزء من الخسائر المتراكمة على الشركة كما في ٢٠١٧/١٢/٣١ والبالغة (۱۲۲۲۲۲۰) دیدار (ملیون ومانتان واثنان وستون ألفا وستمائة وستون دينار لا غير) وذلك من المبالغ المتجمعة في حسابي الاحتياطي الاجباري والاختياري والموضحة في البيانات المالية للسنة المنتهية بتاريخ ٢٠١٧/١٢/٣١ وعلى النحو التالي:

الاحتياطي الاجباري : ٧٤٣٧٥١ دينار (سبعمائة وثلاثة واربعون ألقا وسبعمائة وواحد وخمسون دينار).

الاحتياطي الاختياري: ٢٢٥٦١ دينار (اثنان وعشرون ألفاً وخمسمانة وواحد وستون دينار).

> بورصة عمسان الدائسرة الإدارية والمالية المديسسوان

> > 1.11 -

3380

(seven hundred and forty-three thousand seven hundred and fifty-one Jordan dinars).

Voluntary reserve: 22,561 dinars (twenty-two thousand five hundred and sixty-one Jordan dinars).

Thus, the balance of the accumulated losses on the company amount to JD. (496348) dinars (four hundred ninety six thousand three hundred and forty-eight Jordan dinars) and the balance of the amounts accumulated in the compulsory and voluntary reserves become zero where the company will rebuild them in accordance with the provisions of paragraph (a) of Article (186) and (187) Of the Companies Law No. (22) of 1997 and its amendments

وبذلك يكون رصيد الخسائر المتراكمة على الشركة مبلغ (٤٩٦٣٤٨) دينار (أربعمائة وستة وتسعون ألفا وثلاثمائة وثمانية واربعون دينار) ورصيد المبالغ المتجمعة في الاحتياطين الاجباري والاختياري صفراً حيث سنقوم الشركة بإعادة بناءهما وفقاً لأحكام الفقرة (أ) من المادة (١٨٦) والمادة (١٨٧) من قانون الشركات رقم (٢٢) لسنة ١٩٩٧ وتعديلاته

Holyland Insurance Company LTD.

Signature of the

Vice Chairman & CEO

شركة الاراضي المقدسة للتأمين

وقيع

نائب رئيس مجلس الادارة / الرئيس التنفيذي